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       PROTOKÓŁ Nr 11/2024 

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

         w dniu 16.12.2024r. 

 

Naradę prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów p. Sylwia Bakalarz- 

Borkowska. Obecni byli członkowie Komisji Budżetu i Finansów według załączonej listy 

obecności, Wójt Gminy – T. Lato,  Z- ca Wójta Gminy – M. Dolezińska- Włodarczyk, 

Skarbnik Gminy – R. Szechnicki, Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska – A. Kucmin, Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński, inspektor ds. inwestycji – K. Kaleta – Borowiec. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów nr 9/2024 i nr 10/2024 z poprzednich komisji. 

5. Projekty uchwał w sprawie: 

a. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Masłów działki nr 282 o 

pow. 0,3000 ha położonej w Woli Kopcowej. 

b. zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

c. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 - 2031. 

d. uchwalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego – 

2024. 

e. wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Masłów. 

f.     zmiany uchwały Nr II/27/2024 Rady Gminy Masłów z dnia 25 maja 2024 r. w 

sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

Wiśniówka – Starodroże, gm. Masłów. 

g. przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr ewid. 

67, 81/3, 81/7, 81/44, 81/14 przy ul. Klonowej w miejscowości Domaszowice, 
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gmina Masłów. 

h. przekazania do nieodpłatnego używania wybudowanego odcinaka sieci 

wodociągowej w działkach nr ewid. 683, 676 przy ul. Jeziorkowej w miejscowości 

Wola Kopcowa, gmina Masłów. 

i.     przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej w działkach nr 

ewid. 863, 676 przy ul. Jeziorkowej w miejscowości Wola Kopcowa, gmina 

Masłów. 

j.     przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej wraz z 

przyłączami – działka ewid. nr 1157/2 ul. Kalinowa w miejscowości Dąbrowa, gm. 

Masłów. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1 Otwarcie posiedzenia.  

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 16 grudnia 2024 r. o godzinie 15:00 w trybie stacjonarnym odbyło się wspólne 

posiedzenie: 

- Komisji Budżetu i Finansów, 

- Komisji ds. Inwestycji, 

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

-  Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła  Przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Finansów. 

 

Ad.2 Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 z 5 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad. 

 Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 
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GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołów nr 9/2024 i nr 10/2024 z poprzednich komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, poinformowała, że nie wpłynął żaden 

wniosek w sprawie treści zawartych w protokole nr 9/2024. 

 

GŁOSOWANIE w sprawie przyjęcia protokołu nr 9/2024:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, poinformowała, że również nie wpłynął 

żaden wniosek w sprawie treści zawartych w protokole nr 10/2024.  

 

GŁOSOWANIE w sprawie przyjęcia protokołu nr 10/2024 

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej 

Pedrycz. 

 

Ad.5a Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy 

Masłów działki nr 282 o pow. 0,3000 ha położonej w Woli Kopcowej.  

Na wstępie Pan Wójt Tomasz Lato, poinformował, że zgodnie z ustaleniami komisji 

odbyły się negocjacje z właścicielami działki nr 282. Wynegocjowana kwota wykupu działki 

tj. 150.000zł pozostaje nadal i jest już ostateczna.  

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  

Anna Kucmin omówiła potrzebę zakupu tejże działki, która jest niezbędna do realizacji 

zadania związanego z budową sieci kanalizacji sanitarnej wraz pompownią oraz przyłączami, 
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a inne propozycje umiejscowienia zostały odrzucone. Ostatnie spotkanie z właścicielami 

odbyło się w dniu 03.12.2024r. i były to trudne negocjacje.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Kapuściński poinformował, że był z Radnym Panem 

Lucjanem Pabisem na tej działce, że spotkał się z mieszkańcami. Potwierdza że zakup ten jest 

oczekiwany przez mieszkańców gdyż potrzebna jest kanalizacja w tym rejonie a mieszkańcy 

oczekują tej inwestycji, ale są obawy czy nie będzie uciążliwego odoru.  

Pan Wójt poinformował, że są to przepompownie bezodorowe i takie przepompownie działają 

już na terenie gminy i nie ma w ich rejonie przykrych zapachów. Teren ten nie jest 

przewidziany w MPZP pod zabudowę więc nie będzie bliskiego kontaktu z budynkami 

mieszkalnymi. 

Radny Pan Andrzej Pedrycz poinformował, że działka jest w terenie zieleni łęgowej i nie ma 

tam możliwości zabudowy mieszkaniowej, że Pan Piotr Kapuściński został źle 

poinformowany przez mieszkańców o podziałach działek w tym rejonie. 

  Radny Pan P. Kapuściński zgłosił uwagę do uzasadnienia do uchwały, który w Jego 

ocenie powinien brzmieć, że Rada Gminy wyraża zgodę na zakup działki do kwoty 

150.000zł.. 

Pani Anna Kucmin poinformowała, że kwota ta została zapisana w protokole uzgodnień  więc 

nie ma mowy o jej zwiększeniu. Taki zapis został uzgodniony z panią mecenas i mówi o 

zakupie działki za kwotę 150.000zł. Nie dojdzie do zakupu za większą kwotę.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jest to już kolejne zadanie w Woli 

Kopcowej, że jesteśmy zobowiązaniu do zrównoważonego rozwoju gminy, aby pamiętać o 

innych sołectwach.  

Radny Pan Tomasz Ksel zapytał o wyrobienie się w terminach i projektanta ze 

złożeniem wniosku o dofinansowanie oraz czy będzie ta kwota za zakup działki ujęta w 

kosztach inwestycji. 

Pan Wójt odpowiedział, że robimy wszystko aby znaleźć się z tym zadaniem w puli składanej 

przez Wodociągi Kieleckie. Rekompensata za zakup działki będzie uwzględniona już po 

uzyskaniu dofinansowania, ale zostanie zwrócona proporcjonalna kwota za powierzchnię jaką 

zajmuje przepompownia a nie za całą działkę. 

Radny Pan Andrzej Pedrycz poprosił Pana Przewodniczącego aby o organizowanych 

spotkaniach z mieszkańcami informować radnych danego sołectwa.  

Radny Pan Mirosław Kuzka również poruszył temat dużej ilości realizowanych 

inwestycji w Woli Kopcowej, że należy pamiętać o innych sołectwach.  
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Radna Pani Teodora Jagiełło zaznaczyła, że Wola Kopcowa to chyba teren o największej 

ilości ulic i zadania kanalizacyjne są tam niezbędne, zwłaszcza gdy można pozyskać duże 

środki zewnętrzne. Pani Radna poruszyła również temat organizacji komisji objazdowej aby 

omówić potrzeby inwestycyjne każdego z sołectw. 

Poruszony został temat komisji objazdowej, która odbyła się w miesiącu wrześniu. 

Pan Tomasz Ksel powiedział, że byli o niej poinformowani wszyscy radni, że mogli wskazać 

miejsca i problemy z nimi związane, że zarzut o braku omówienia wszystkich tematów w 

Woli Kopcowej jest bezzasadny. 

Komisje objazdowe będą organizowane w każdym roku. Pan Piotr Kapuściński 

podsumowując dyskusję jeszcze raz poinformował, że z wyprzedzeniem została zwołana 

komisja objazdowa i każdy mógł zaplanować omówienie inwestycji i problemów w swoim 

sołectwie 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5b Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo 

omówił zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych 

zadań realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. Zmiany wynikają z 

bieżącej analizy planu realizacji budżetu i wykonania.  

Zwiększa się ogółem plan dochodów o kwotę 690.858,38 zł  do kwoty 80.578.839,33 zł 

Zwiększa  się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.020 – Leśnictwo - zwiększenie planu dochodów o kwotę 195,00 zł wynika to 

 z bieżącej realizacji budżetu.  

-dz.600 – Transport i łączność – zwiększenie planu dochodów o kwotę 10.854,00 zł wynika 

to z bieżącej realizacji budżetu oraz z tytułu otrzymanego odszkodowania za uszkodzoną 

wiatę przystankową w msc. Dąbrowa 
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-dz.756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 2.068.285,40 zł wynika to z bieżącej realizacji budżetu jak również 

otrzymanej z Ministerstwa Finansów decyzji zwiększającej udział w podatku dochodowym 

od osób fizycznych. 

-dz.758 – Różne rozliczenia - zwiększenie planu dochodów o kwotę 131.554,00 zł wynika to  

z otrzymanej z Ministerstwa Finansów decyzji zwiększającej wysokość subwencji. 

  Zmniejsza się plan dochodów w następujących działach: 

-dz.600 – Transport i łączność – zmniejszenie planu dochodów o kwotę 7.145,00 zł wynika to 

 z bieżącej realizacji budżetu.  

-dz.700 – Gospodarka mieszkaniowa - zmniejszenie planu dochodów o kwotę 1.131.377,00 zł 

wynika  z bieżącej realizacji budżetu i dotyczy sprzedaży nieruchomości gminnych.  

-dz.750 – Administracja publiczna- zmniejszenie planu dochodów o kwotę 172.379,00 zł 

wynika to z bieżącej realizacji budżetu oraz przesunięcia realizacji zadania „Cyberbezpieczny 

samorząd Gminy Masłów”. Z tego też powodu zmniejszają się wydatki budżetu.     

- dz.758 – Różne rozliczenia - zmniejszenie planu dochodów o kwotę 54.000,00 zł wynika to   

z bieżącej realizacji budżetu 

-dz.855 – Rodzina - zmniejszenie planu dochodów o kwotę 79.638,02  zł wynika to   

z bieżącej realizacji budżetu 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejszenie planu dochodów  

o kwotę  75.491,00 zł wynika to  z bieżącej realizacji budżetu 

 

Zmniejsza się ogółem plan wydatków o kwotę 535.125,72 zł do kwoty 83.512.894,59 zł 

Zwiększa  się plan wydatków w następujących działach: 

-dz.700 – Gospodarka mieszkaniowa - zwiększenie planu wydatków o kwotę 65.000,00 zł  

z przeznaczeniem na zakup działki w msc. Wola Kopcowa z przeznaczeniem na realizację 

budowy infrastruktury kanalizacyjnej.  

-dz.801 – Oświata i wychowanie - zwiększenie planu wydatków o kwotę 271.185,00 zł  

z przeznaczeniem na dopłaty dla innych gmin, do przedszkoli, których uczęszczają dzieci z 

gminy Masłów oraz zapłatę pierwszej faktury za realizacje zadania „Budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim ramach Rządowego Funduszu Polski Ład” 
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Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach: 

-dz-010 – Rolnictwo i łowiectwo - zmniejsza się  plan o kwotę 81.775,00 zł w związku  

z bieżącą realizacją budżetu i mniejszymi wydatkami niż pierwotnie planowano w wyniku 

między innymi korzystniejszych  ofert w postępowaniach przetargowych.   

-dz.600 – Transport i łączność – zmniejsza się  plan o kwotę 295.409,00 zł w związku  

z bieżącą realizacją budżetu  

-dz.700 – Gospodarka mieszkaniowa - zmniejszenie planu dochodów o kwotę 9.000,00 zł 

wynika  z bieżącej realizacji budżetu 

-dz.750 – Administracja publiczna - zmniejsza się  plan o kwotę 211.239,00 zł w związku  

z bieżącą realizacją budżetu i mniejszymi wydatkami niż pierwotnie planowano w tym 

realizacja projektu „Cyberbezpieczny samorząd Gminy Masłów”. 

-dz.900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejsza się plan wydatków o 

kwotę 161.343,72 zł w związku z bieżącą realizacją budżetu i mniejszymi wydatkami niż 

pierwotnie planowano w wyniku między innymi korzystniejszych  ofert w postępowaniach 

przetargowych.   

-dz.921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejsza się plan wydatków o kwotę 

23.000,00 w związku z bieżącą realizacją budżetu i mniejszymi wydatkami niż pierwotnie 

planowano  

-dz.926 – Kultura fizyczna – zmniejsza się plan wydatków o kwotę 89.544,00 zł w związku                

z bieżącą realizacją budżetu i mniejszymi wydatkami niż pierwotnie planowano w wyniku 

między innymi korzystniejszych  ofert w postępowaniach przetargowych.   

 W wyniku zmian w budżecie ulega zmniejszeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 

1.225.984,10 zł do kwoty 2.934.055,26 zł. W związku z tym zmniejsza się również plan 

przychodów o kwotę 1.225.984,10 zł z tytułu wolnych środków, jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń kredytów i 

pożyczek z lat ubiegłych oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi  w odrębnych 

ustawach 

 Radny Pan Tomasz Ksel zabrał głos i wyjaśnił, że zamierza wstrzymać się przy 

głosowaniu ale nie z powodu, że jest przeciwny ale dlatego, że nie zdążył zapoznać się z 

wszystkimi materiałami i dopiero ostatecznie zagłosuje na sesji. 
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 Radny Pan Michał Leśkiewicz zapytał o realizację zadania dotyczącego budowy drogi 

w Dolinie Marczakowej.  

Pan Skarbnik odpowiedział, że w tym roku zrealizowany zostanie zakres do kwoty z funduszu 

sołeckiego, a pozostała część w przyszłym roku. 

 Pan Wójt T. Lato dodał, że czeka na pieniądze z nadwyżki budżetowej by w 

przyszłym roku w miesiącach luty, marzec w zależności od tego czy będzie uchwalony budżet 

na 2025r., wprowadzać do budżetu dodatkowe zadania już związane z wykonywaniem jakichś 

projektów. 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 4 

Głosowanie imienne: 

Za (4) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej Pedrycz. 

Nieobecni (1) 

Piotr Kapuściński, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5c Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2024 - 2031. 

 Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy- Robert Szechnicki. Poinformował, że 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzonych do uchwały 

budżetowej. Pan Skarbnik przedstawił zmiany jakie wprowadzono do wykazu wieloletnich 

przedsięwzięć: 

1. W zakresie programów, projektów lub zadań związanych z programami 

realizowanymi z udziałem środków z UE: 

1) Cyberbezpieczny samorząd Gminy Masłów – zmiana w przedsięwzięciu (część 

bieżąca) obejmuje m.in.: zmniejszenie limitu wydatków na realizację zadania 

w roku budżetowym o kwotę 16 888,00 zł; zwiększenie limitu wydatków na 

realizację zadania w roku 2025 o kwotę 16 888,00 zł; 

2) Cyberbezpieczny samorząd Gminy Masłów – zmiana w przedsięwzięciu (część 

majątkowa) obejmuje m.in.: zmniejszenie limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym o kwotę 148 491,00 zł; zwiększenie limitu 

wydatków na realizację zadania w roku 2025 o kwotę 148 491,00 zł; 
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3) Rozbudowa gospodarki wodno-ściekowej w gm. Masłów poprzez:  

"Opracowanie projektu i budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz z 

przyłączami - działka ewid. nr 1157/2 ul. Kalinowa w msc. Dąbrowa; 

Wykonanie odcinka sieci kanalizacji sanitarnej  w działce nr ewid. 319 w 

miejscowości Brzezinki; Wykonanie odcinka sieci kanalizacji sanitarnej w 

msc. Domaszowicach ul. Wiosenna – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje 

m.in.: zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 46 256,00 zł; 

2. W zakresie programów, projektów lub zadań innych (finansowanych ze środków 

krajowych): 

1) Budowa budynku wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład zadanie "Budowa drogi ul. Ojca Pio oraz 

budowa budynku wielofunkcyjnego w Masłowie Drugim" – zmiana w 

przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zwiększenie limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym o kwotę 171 185,00 zł; zmniejszenie limitu 

wydatków na realizację zadania w latach 2025-2026 o kwotę 171 185,00 zł; 

2) Budowa placu rekreacyjnego przy ul. Św. Floriana w Mąchocicach 

Kapitulnych – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie 

łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 20 489,00 zł; wydłużenie 

horyzontu czasowego przedsięwzięcia do roku 2025; 

3) Opracowanie projektu i wykonanie odwodnienia ul. Żeromskiego w Woli 

Kopcowej   – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie 

łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 11 760,00 zł; 

4) Opracowanie projektu oraz budowa placu zabaw na działce gminnej w 

sąsiedztwie starego budynku dawnej szkoły w Masłowie Drugim - FS Masłow 

Drugi (52589,40) – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie 

łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 1 755,00 zł; 

5) Projektowanie i wykonanie przyłącza wodociągowego do kompleksu 

sportowego w msc. Brzezinki – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: 

zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 7 560,00 zł; 
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6) Wykonanie projektu i przebudowa drogi gminnej 344008T ul. Spokojna w 

Masłowie Pierwszym  – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: 

zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 8 856,00 zł; 

7) Wykonanie projektu i przebudowa ul. Polnej w Woli Kopcowej – zmiana  

w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, 

limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym oraz limitu 

zobowiązań o kwotę 6 272,00 zł; 

8) Wykonanie projektu oraz przebudowa zjazdu z drogi gminnej na działkach nr 

149/3 i 148/1 do drogi powiatowej w Mąchocicach Scholasterii – zmiana w 

przedsięwzięciu obejmuje m.in.: zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, 

limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym oraz limitu 

zobowiązań o kwotę 29 293,00 zł; 

9) Wykonanie przejścia dla pieszych na drodze gminnej nr 344028T ul .Dolna  

w Mąchocicach Kapitulnych – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: 

zmniejszenie łącznych nakładów ogółem, limitu wydatków na realizację 

zadania w roku budżetowym oraz limitu zobowiązań o kwotę 13 735,00 zł. 

GŁOSOWANIE:  

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 4 

Głosowanie imienne: 

Za (4) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej Pedrycz. 

Nieobecni (1) 

Piotr Kapuściński, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5d Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego – 2024. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. To szczególny typ 

uchwały, która w roku następnym kontynuuje wydatki roku poprzedniego. Zostały ujęte tu 

wydatki na zadanie „Opracowanie projektu i wykonanie odwodnienia ul. Żeromskiego w 

Woli Kopcowej”. Zakończenie tego zadania przewidziane jest do dnia 28.12.2024r. i nie 

będzie już możliwości jego odbioru jeszcze w tym roku, stąd przeniesienie płatności na 2025r. 
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GŁOSOWANIE:  

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 4 

Głosowanie imienne: 

Za (4) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej Pedrycz. 

Nieobecni (1) 

Piotr Kapuściński, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5e Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Masłów. 

 Projekt uchwały przedstawił Wójt Tomasz Lato. Poinformował, że podjęcie tej 

uchwały pozwala na kontynuację zadania dotyczącego transportu publicznego 

dofinansowywanego z pieniędzy rządowych po przez Wojewodę Świętokrzyskiego czyli  tzw. 

busy. Głównym celem tego zadania jest zapewnienie transportu mieszkańców pomiędzy 

sołectwami i dojazd do centrum gminy. Pozostawiamy dotychczasowy zakres kilometrów i 

trasę trochę zmodyfikowaną np. o ul. Dębową i Letniskową. Nie możemy tego zakresu potem 

zwiększać, ale jest możliwość ograniczenia.  

Nie przyjęcie budżetu Gminy Masłów będzie skutkowało niemożnością podpisania umowy o 

dofinansowanie zadań w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej. Wojewoda Świętokrzyski musi do końca roku uzyskać 

zabezpieczenie środków własnych samorządu aby podpisać z nami umowę. 

Pan Tomasz Ksel poprosił o pokazanie szczegółowej mapy z trasami busów.  

Zakres omówiła inspektor ds. inwestycji-  Katarzyna Kaleta-Borowiec. Przekazała, że 

większość linii pozostaje bez zmian. Zostały wydłużone dwie linie z pętli w Barczy do pętli 

na końcu Barczy oraz będzie część kursów po nowej trasie z Ciekot, które skręcą w ulicę 

Słoneczną, Graniczną, Dębową i Letniskową i dalej na Domaszowice. Kilometry pozostają 

prawie te same. Umowę będziemy podpisywać z tą samą firmą, wynegocjowano obniżkę dla 

emerytów 50% do jednorazowego przejazdu, dla dzieci pozostaje przy bilecie miesięcznym 

oraz wprowadzony zostanie monitoring GPS.  

Pan Tomasz Ksel poprosił o zapis w umowie o możliwości wglądu przez gminę do 

GPS przy udowadnianiu braku przejazdu.  

Pani Katarzyna Kaleta – Borowie poinformowała, że dopłata z budżetu wojewody  

wynosi 2 278 287zł, gmina musi zapewnić min. 10% wkładu własnego czyli netto 258 
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205,84zł. Całkowity wkład własny Gminy w tym  8% vat będzie wynosił 461 125,27zł. Będą 

prowadzone rozmowy w sprawie rezygnacji z opłat za korzystanie z parkingów, w gminie nie 

ma opłat za korzystanie z przystanków. 

Rozkłady jazdy pozostają w większości te same, z niewielkimi zmianami związanymi z 

korektą tras. W rozkłady jazdy możemy cały czas ingerować i dostosowywać do potrzeb 

mieszkańców, ale bez zmiany kilometrażu tras. 

Pan Tomasz Ksel poprosił o przesłanie map z trasami i rozkłady jazdy. 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-4; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 4 

Głosowanie imienne: 

Za (4) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej Pedrycz. 

Nieobecni (1) 

Piotr Kapuściński, 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad. 5f Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/27/2024 Rady Gminy Masłów z 

dnia 25 maja 2024 r. w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

kanalizacji sanitarnej Wiśniówka – Starodroże, gm. Masłów. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej - Dariusz Korczyński. Poinformował, iż zmiana uchwały podyktowana jest  

wprowadzeniem korekty, ponieważ wykonana sieć kanalizacyjna w części przylegającej do 

gminy Zagnańsk, odprowadza ścieki do ich przepompowni. W związku z tym ta część będzie 

przekazywana odrębnym postępowaniem. Projektem ujęta jest więc tylko ta część sieci, która 

zbiera i odprowadza ścieki do sieci funkcjonującej na terenie gminy Masłów. Przedstawiona 

kwota jest skorygowana, odpowiednio mniejsza o odcinek, który odprowadza ścieki do gminy 

Zagnańsk. 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 
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Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5g Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej w działkach nr ewid. 67, 81/3, 81/7, 81/44, 81/14 przy ul. Klonowej w 

miejscowości Domaszowice, gmina Masłów. 

 Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że prywatny inwestor z własnych środków 

finansowych wybudował urządzenia i sieć wodociągową zlokalizowaną w działkach nr ewid. 

67, 81/3, 81/7, 81/44, 81/14 przy ul. Klonowej w miejscowości Domaszowice z rur PE 100 

SDR11 PN 16 o średnicy 125x11,4 mm. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich 

urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem 

wnoszonego majątku 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5h Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania 

wybudowanego odcinaka sieci wodociągowej w działkach nr ewid. 683, 676 przy ul. 

Jeziorkowej w miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że prywatny inwestor w ramach inicjatywy 

lokalnej wybudował urządzenia i sieć wodociągową o długości ok. 109 mb. Jest to już kolejny 

etap budowy sieci wodociągowej na tej ulicy. Wartość inwestycji 14 500 zł. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich 

urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem 

wnoszonego majątku.  
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GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5i Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

kanalizacji sanitarnej w działkach nr ewid. 863, 676 przy ul. Jeziorkowej w 

miejscowości Wola Kopcowa, gmina Masłów. 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że prywatny inwestor w ramach inicjatywy 

lokalnej wybudował urządzenia i sieć kanalizacyjną o długości ok. 104 mb. Jest to już kolejny 

etap sieci kanalizacyjnej na tej ulicy. Wartość inwestycji to 19 753 zł. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich 

urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem 

wnoszonego majątku. 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad.5j  Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami – działka ewid. nr 1157/2 ul. Kalinowa w 

miejscowości Dąbrowa, gm. Masłów 

Projekt uchwały przedstawił kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki 

Przestrzennej – D. Korczyński. Poinformował, że Gmina Masłów z własnych środków 

finansowych wybudowała urządzenia i sieć kanalizacji sanitarnej, kanał grawitacyjny o 

długości 86 mb oraz kanał tłoczny o długości ok. 109 mb. Wartość zadania 293 312 zł. 
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Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich 

urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem w 

 

GŁOSOWANIE:  

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0 

Głosowanie imienne: 

Za (5) 

Sylwia Bakalarz – Borkowska, Piotr Kapuściński, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis,  Andrzej 

Pedrycz. 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały 

 

Ad. 6 Sprawy inne. 

Pan Wójt Tomasz Lato  poinformował, że wpłynęło do urzędu w dn. 10.12.2024r pismo z 

ministerstwa dotyczące uzgodnienia projektu rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Od tego dnia zaczął biec 30 dniowy termin 

wypowiedzenia się w sprawie uchwały. 

Odpowiedź do ministerstwa wysłaliśmy dzisiaj, tj. przesłanie dokumentów i załączników 

jakie zostały wytworzone w czasie procedury, zapewnienie o wspólnej realizacji inwestycji 

polegającej na przebudowie drogi leśnej, która była związana z Lasami Państwowymi, 

zapytaliśmy się czy po przejęciu przez Park będziemy mogli ją dalej realizować, oraz prośbę 

o przesłanie potwierdzenie przyznania subwencji ekologicznej. Termin odpowiedzi 

wyznaczony został do 02.01.2025r. Wyszło również dzisiaj pismo do Dyrektora 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego o potwierdzenie złożonych deklaracji tj. gwarancji 

wstępu do lasu, gwarancji niezmienności jeżeli chodzi o MPZP, deklaracji współdziałania 

Nadleśnictwa Zagnańsk z Gminą Masłów w zakresie przebudowy drogi leśnej w Ciekotach, 

zagospodarowania turystycznego na terenach włączonych, chodzi o ścieżki rowerowe wzdłuż 

wąskotorówki. 

Do dnia 20.12.2024 zaplanowane jest uruchomienie konsultacji społecznych w formie ankiet 

na stronie internetowej oraz w siedzibie urzędu Gminy Masłów, po uprzednim opublikowaniu 

projektu uchwały oraz opisaniu sprawy stanowiącej przedmiot konsultacji i muszą trwać min. 

7 dni.  

W dniu 07.01.2025 o godz. 17.00 w Centrum Edukacji Szklany Dom odbyłoby się spotkanie 

z mieszkańcami, radnymi i zaproszonymi przedstawicielami ministerstwa, Świętokrzyskiego 

Parku Narodowego, Lasów Państwowych w celu ostatecznego omówienia wszystkich 
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problemów. Po tym spotkaniu, mając już określoną wiedzę uruchomilibyśmy procedurę sesji 

nadzwyczajnej w dniu 09.01.2025 z pełną dyskusją, i podjęciem decyzji. W piśmie 

skierowanym do ministerstwa zaznaczyliśmy również, że uzyskanie odpowiedzi na 

wystosowane pytania będzie miało znaczący wpływ na wynik konsultacji oraz zajęcie 

ostatecznego stanowiska przez Radę Gminy. Dopiero po uzupełnieniu wskazanych 

dokumentów, wniosek o uzgodnienie można uznać za skutecznie złożony. 

 Pan Piotr Kapuściński, poruszył jeszcze raz temat poszerzenia Świętokrzyskiego 

Parku Narodowego. Wcześniej była informacja o tym, że otulina parku nie może być 

zwiększona bez zgody Rady Gminy i jest to bezpieczny zapis, ale doczytano w między czasie,  

że są zapisy o tzw. strefie przejściowej która się nazywa strefą ekotonową.  

Pan Michał Leśkiewicz wystosował pismo w dniu 06.11 do ministerstwa, czy zmiana tej 

strefy przejściowej będzie również wymagała zgody Rady Gminy i byłaby zabezpieczeniem 

dla mieszkańców w ingerencję w tereny przyległe. Jest obawa o zbyt krótki termin 

przeprowadzenia procedury. 

Pan Wójt Tomasz Lato wyjaśnił, że wstępnie była informacja że tym tematem będziemy się 

zajmować dopiero w 2025 roku, ale otrzymaliśmy pismo w dn. 10.12.2024 i mamy 30 dni na 

wypowiedzenie się w tej sprawie. Po konsultacji z Panią mecenas napisaliśmy w piśmie do 

ministerstwa, że dopiero po uzupełnieniu wskazanych wyżej dokumentów wniosek o 

uzgodnienie można uznać za skutecznie złożony. Czyli sugerujemy, że jeżeli nie dadzą tych 

dokumentów to muszą nam wydłużyć termin. Bo w momencie, jeżeli byśmy nie podjęli 

uchwały w ciągu 30 dni to zachowalibyśmy tzw. milczącą zgodę. Po konsultacjach 

społecznych, na spotkaniu w dniu 07.01.2025r. w Szklanym Domu, zbierzemy się ze 

wszystkimi zaproszonymi przedstawicielami urzędów, będziemy zadawać pytania i wyjaśniać 

wątpliwości, które będą się w międzyczasie pojawiać.  

 Pan Piotr Kapuściński jeszcze raz powtórzył, że niepokoi go tempo procedowania prac 

przez ministerstwo. 

 Przewodniczący Rady Pan Piotr Kapuściński, zapytał jaka jest sytuacja odnośnie 

procedowania uchwały uchylonej przez wojewodę w zakresie przydomowych oczyszczalni w 

Woli Kopcowej.  

 Kierownik Dariusz Korczyński poinformował, że zostanie ona jeszcze raz przedłożona 

radnym i będzie w niej korekta wykazana przez sąd administracyjny. Wyłożono ponownie do 

publicznego wglądu, czas składania uwag jest chyba do jutra, na razie żadne nie wpłynęły, 

więc urbanista przygotuje projekt uchwały prawdopodobnie na najbliższe posiedzenie 

komisji. 
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Ad.7 Zakończenie obrad.  

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca komisji podziękowała za udział w komisji i o godz. 

17:00  zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:  A. Kmieć 

 

 

Podpisała: 

      Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 /-/Sylwia Bakalarz-Borkowska 


